HKAPA Online Information Day 2020

網上課程資訊日2020

A Dream-Come-True Place for Emerging Performing Artists 成就不平凡夢想

Ranked the 1st in Asia and 7th in the world, the Academy is committed to offering professional and multidisciplinary performing arts education for youngsters, helping them become aspiring performing artists. Get to know more about its educational opportunities by joining the HKAPA Online Information Day 2020, which will be held on 17 October. The six Schools will host admission talks, student's sharing sessions and a Q & A webinar, providing programme information and useful interview tips. Outstanding alumni and industry leaders will also share their views on the development and prospects of the industry.

作為亞洲排名第一及世界排名第七的表演藝術高等學府,演藝學院一直致力提供專業多元的表演藝術教育,培育卓越的新世代表演藝術家。學院將於10月17日舉行網上課程資訊日2020,讓有志投身表演藝術行業的年輕人了解其教育理念和課程。當天節目包括六所學院的入學講座、現屆的學生分享及即時網上課程諮詢,提供全面的課程資訊和扼要的面試訣竅。同時,傑出畢業生及業界領袖將分享表演藝術行業的現況及未來機遇。

Expert Talks 業界領袖分享



Wan Fai-yin 尹飛燕 Winner of Award for Best Artist (Xiqu) at the Hong Kong Arts Development Awards 香港藝術發展獎 「年度最佳藝術家(戲曲)」



Dominic Wong 黃秋 Acting Artistic Director of City Contemporary Dance Company 城市當代舞蹈團 署理藝術總監



Olivia Yan 甄詠蓓 Veteran Theatre Playwright, Director and Teacher 資深舞台藝術工作者



Kiwi Chow 周冠威 Ma Wi Director of Best Film at the 35th Hong Kong Hong Film Awards Chines 執導第35屆香港電影 香港中



Wai-him 馬瑋謙 na Principal of g Kong nese Orchestra 中樂團嗩吶首席



Heidi Lee 李藹儀 Executive Director of Hong Kong Ballet 香港芭蕾舞團行政總監



為鼓勵更多具表演藝術天賦的中學生入讀演藝‧學院今年繼續推行「校長推薦計劃」;每間中學的推薦名額更增加至六個。透過計劃報讀的同學‧除可豁免報名費用外‧更可保證獲得面試機會。

香港演藝學院2021/22年度學士學位及大專課程現正接受報名。熱愛表演藝術的年輕人,不要錯過入讀世界級表演藝術學府的機會。

To encourage more secondary school students with distinguished achievements in the performing arts to apply for admission to the Academy, the Academy has rolled out the Principal's Recommendation Scheme again this year and increased the nomination quota to six per secondary school. Recommended students will enjoy a waiver of application fee and a guaranteed audition or interview.

Application for admission in 2021/22 has started. Don't miss the valuable opportunity to study in the world-renowned institution, a place where young people with passion for the performing arts can thrive.

HKAPA Online Information Day 2020

Date: 17 October 2020 (Sat) Time: 10am – 2pm

網上課程資訊日2020

日期:2020年10月17日(六) 時間:上午10時至下午2時

